

CONCERT HIGHLIGHTS

音樂會
轉播精選

CONCERT ON 4
四台音樂會

25.6 / 2024
TUE 二
8:00PM



Thibaut Garcia
替保·加斯亞
© Warner Classics Erato /
Marco Borggreve

A Recital by Promising Young Guitarist Thibaut Garcia 嶄露頭角的年青演奏家替保·加斯亞的結他獨奏會

Join us for an alluring guitar recital given by Thibaut Garcia. The Franco-Spanish guitarist was first prize-winner of the prestigious Guitar Foundation of America Competition in 2015, a BBC New Generation Artist from 2017 to 2019, and winner of the award for Révélation, Soliste Instrumentale at the Victoires de la Musique Classique in 2019. At this recital, recorded at Hakuju Hall, Tokyo on 21 June 2023, the gifted guitarist performs music full of warmth and depth by Barrios, Albéniz, Llobet, and others.

法國／西班牙裔結他能手替保·加斯亞，2015年贏得著名的美國結他基金會大賽冠軍，2017至2019年間成為英國廣播公司的「新世代藝術家」，更在2019年獲得法國古典音樂大獎的器樂獨奏新秀獎。這位天才結他手於2023年6月21日在東京白壽音樂廳錄製的結他演奏會中，為巴里奧斯、亞爾班尼斯、盧博等作曲家的音樂帶來充滿溫度和深度的演繹。就讓我們一起來欣賞替保·加斯亞迷人的演奏。

Recorded at
Hakuju Hall, Tokyo
on 21/6/2023

2023年6月21日
東京白壽音樂廳錄音

▶ PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 14 days
本節目將提供十四日網上重溫